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1.Time is flying away，and years are passing by.Only our friendship is always in my heart.Farewell，my friend!Take care，my...
1.Time is flying away，and years are passing by.Only our friendship is always in my heart.Farewell，my friend!Take care，my friend!
　　流水匆匆，岁月匆匆，唯有友情永存心中。朋友，再见!朋友，珍重!
　　2.Oh，my friend，do you like stars?If you feel lonely far away from home，look up at the stars in the sky， where there is a star for luck that I\'ve send you.
　　朋友，你喜欢星空吗?如果有一天你在远方流浪时感到孤独、忧郁，请抬头看看星空，那儿有我送给你的幸运星。
　　3.Life is a profound book.Other\'s notes cannot replace your own understanding. May you find and create something new in it.
　　生活是一本精深的书，别人的注释代替不了自己的理解。愿你有所发现，有所创造。
　　4.Don\\\'t be disappointed on the journey of life.There are friends in the world.Seize your chance and value your opportunities.May our friendship be everlasting.
　　人生路上何须惆怅，天涯海角总有知音。把握机会珍惜缘分，祝愿我们友谊长存。毕业留言唯美的英语句子
　　5.Time does not water down the wine of friendship; distance does not separate our hands of longing.Wishing you happiness forever!
　　时间冲不淡友情的酒，距离拉不开思念的手，祝福你，永远永远!
　　6.I have three wishes：May our friendship warm our hearts!May joy be always with you and me!May we often meet each other!
　　我有三愿：一愿友情温暖我们心田，二愿欢乐永驻你我心间，三愿我们常常相见!
　　7.Thinking of each other is just like a thread connecting both you on the one end and m e on the other end.
　　思念是一条细长的线，一端系着你，一端系着我，时刻连接着两颗跳动不息的
　　8、A thousand -li journey is started by taking the first step.
　　千里之行始于足下。
　　9、 Boys be ambitious.
　　年轻人应胸怀大志。
　　10、Man cannot discover new oceans unlehe has courage to lost sight of the shore.A.GIDE.
　　人只有鼓起勇气，告别海岸，才能发现新的海洋。纪德
　　11、Nothing in the would is difficult for one who sets his mind on it.
　　世上无难事，只怕有心人。英语祝福语
　　12、A man is not old as long as he is seeking some-thing . A man is not old until Regrets take the place of dreams.
　　只要一个人还有追求，他就没有老，直到后悔取代了梦想，一个人才算老。
　　13、The drop of rain makes a hole in the stone ,not by violence ,but by of falling .Latimer
　　雨滴穿石，不是靠蛮力，而是靠持之以恒。拉蒂默
　　14、A strong man will struggle with the storms of fate.THOMAS Addison.
　　强者能同命运的风暴抗争。爱迪生
　　15、Life is a profound book.Other\'s notes cannot replace your own understanding.May you find and create something new in it.
　　生活是一本精深的书，别人的注释代替不了自己的理解。愿你有所发现，有所创造。
　　16、The important thing in life is to have a great aim, and the determination to attain it. --Goethe
　　人生最重要的是树立一个远大的目标，并决心实现它。 --歌德
　　17、The possibility of enhancing one\'s knowledge is limitless. Graduation only marks a stage of one\'s education. Unceasing acquisition of knowledge will unceasingly escalate us to ever higher and higher attainments.
　　学海无涯。毕业只标志着一个人受教育的一个阶段。不断求知，持续进取，才能使我们提升到一个个更高的台阶。
　　18、Congratulations on your graduation! Wishing you a future filled with success and joy of seeing your dreams come true.
　　恭祝学成毕业!愿您前途似锦，梦想成真。
　　19、Goals determine what you\'re going to be.--Julius Erving
　　人生的奋斗目标决定你将成为什么样的人。--欧文
　　20、Congratulations on your graduation and hope the future will bring you success and a whole wide world of happiness.
　　恭贺学成毕业，愿你吉星高照，鹏程万里。
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